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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Farmabedrijven moeten open zijn over prijsvorming» (ingezonden 
21 februari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Farmabedrijven moeten open zijn over 
prijsvorming»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de conclusie van het Zorginstituut dat de overheid gechan-
teerd wordt door de farmaceutische industrie? 

Vraag 3
In uw antwoorden op Kamervragen geeft u aan dat farmaceutische bedrijven 
transparanter moeten zijn over de prijzen die zij vragen.2 Op welke wijze wilt 
u daarvoor zorgen? 

Vraag 4
Ziet u mogelijkheden om ook transparanter te zijn over het onderhandelings-
proces met farmaceuten? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid, na afloop, inzicht te geven hoe de prijsonderhandelingen met 
Biogen over de prijs rond het medicijn Spinraza zijn verlopen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Wanneer gaat u met het Zorginstituut in gesprek over hoe een einde gemaakt 
kan worden aan de chantage van farmaceuten? 

Vraag 7
In uw antwoorden op eerder genoemde Kamervragen geeft u aan dat er 
verandering moet komen in de wijze waarop medicijnen ontwikkeld worden 
en op de markt worden gebracht. Welke verandering doelt u op? 

1 FD, 19 februari 2018
2 2018Z01307
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Vraag 8
Welke aanvullende maatregelen wilt u nemen om de macht van de farmaceu-
tische industrie te doorbreken?
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